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Θέμα: «Διασφάλιση των αναγκών σε εργάτες γης - Αναβάθμιση του συστήματος 
παρακολούθησης και αποτύπωσης του εργοσήμου». 

 

       Η απασχόληση στην αγροτική παραγωγή (φυτική και ζωική), αλλά και στην μεταποίηση 
αγροτικών προϊόντων χαρακτηρίζεται από έντονη περιοδικότητα και ποικιλομορφία ως προς τις 
ανάγκες και την προσφορά. 

 Ιδιαίτερα η συλλογή για όλα τα προϊόντα είναι δραστηριότητα εντάσεως εργασίας και 
σχετίζεται με την ανάγκη να πραγματοποιηθεί σε συγκεκριμένο σύντομο διάστημα, 
προκειμένου να διασφαλιστεί η ποιότητα της παραγωγής.  
      Η ανάγκη που υφίσταται σε εργάτες γης κατά την καλλιεργητική περίοδο καλύπτεται 
περισσότερο από μόνιμα απασχολούμενους κατοίκους των περιοχών, Έλληνες και μετανάστες, 
ασφαλισμένους στον ΟΓΑ αλλά την περίοδο συγκομιδής λόγω των αυξημένων αναγκών 
αναζητούνται λύσεις  είτε από τους ασφαλισμένους στον ΕΦΚΑ - μισθωτών είτε μέσω της 
διαδικασίας μετάκλησης αλλά σε πολλές περιπτώσεις είναι και μετανάστες που δεν δικαιούνται 
να ασφαλιστούν 
 Επειδή οι ανάγκες σε εργάτες γης είναι μεγάλη και η απασχόληση στον πρωτογενή τομέα  
έχει σημαντικές ιδιαιτερότητες προτείνεται:  

1. Να δοθεί η δυνατότητα σε ασφαλισμένους του ΕΦΚΑ – μισθωτών που είναι άνεργοι να 
εργάζονται με εργόσημο χωρίς επιπτώσεις στα δικαιώματά τους  ως προς την ανεργία 
και για όσο διάστημα είναι άνεργοι, χωρίς περιορισμό ημερομισθίων.  

2. Να δοθεί η δυνατότητα σε ασφαλισμένους ΕΦΚΑ – Αγροτών να εργάζονται με εργόσημο 
και η ασφαλιστική αξία του να συμψηφίζεται με τις πάγιες μηνιαίες εισφορές.  

3. Να δοθεί η δυνατότητα σε ασφαλισμένους του ΕΦΚΑ - μη μισθωτών, επαγγελματίες κλπ. 
να εργαστούν με εργόσημο, η ασφαλιστική αξία του οποίου να συμψηφίζεται με τις 
πάγιες μηνιαίες εισφορές.  

4. Να δοθεί δυνατότητα εφαρμογής για όλες τις Περιφέρειες της χώρας με νέες 
προθεσμίες η απλοποιημένη διαδικασία μετάκλησης της ΠΝΠ/90/01-05-20/, χωρίς τα 
άνω όρια εργατών που είχαν δηλωθεί από τις Περιφέρειες  και με διεξαγωγή όλων των 
απαιτούμενων ελέγχων για covid-19 και  

Ερωτάσθε κ. Υπουργέ: 
- Προτίθεστε να εξετάσετε αυτή την πρόταση εν’ όψει μάλιστα περιόδου με έντονη ανάγκη σε εργάτες 

γης; Τι θα ισχύσει το επόμενο εξάμηνο για τις μετακλήσεις εργατών γης; 

- Τι θα πράξετε για την αναβάθμιση του συστήματος του εργόσημου και την αποτύπωση της πλήρους 
εικόνας, με τη δημιουργία βάσης δεδομένων, ασφαλισμένων και εργοδοτών ώστε να διευκολυνθούν 
οι προτεινόμενες αλλαγές; Έχετε εκδώσει την Υ.Α του άρθρου 60 του ν.4635/19;  

  Ο ερωτών Βουλευτής 
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